
    
 

Arbeidsmøte oppdrett av berggylt – muligheter og utfordringer 
Sted: Hotell Comfort RunWay, Gardemoen 

Dato: 26.-27. januar 2010 

 

DAG 1: 

 

1. 10.00 Velkommen/Innledning ved Kjell Maroni     

 

Aktører i gang: 

2. 10.15: Leppefiskoppdrett, starten på en ny oppdrettsart? Per Gunnar Kvenseth/Anne 

Berit Skiftesvik          

3. 10.45: Oppdrett av berggylt, erfaringer og utfordringer så langt. Espen Grøtan, Marine 

Harvest Labrus           

4. 11.15: Oppdrett av berggylt, erfaringer fra et FoU-prosjekt. Oddvar Ottesen, Høgskolen 

i Bodø.  

           

 Lunsj 11.45 – 12.45 

 

Planer for oppdrett: 12.45-14.15 

5.  Nova Sea, Tone Vassdal        

6.  Salmar/Kverva, Ove Martin Grøntvedt       

7.  Profunda, Helge Ressem       

8.  Smøla Settefisk, Mikal Eines  

9.  Vikholmen Utvikling, Per Johan Remman      

10.  Helgeland Fiskehelse, Kari Torp 

11.  Sagafjord Seafarm, Erling Otterlei 

 

Kaffepause 14.15 – 14.45 

 

Helse 

12.  14.45 – 15.15  Sjuk leppefisk – en oversikt over laboratoriediagnoser.  Hanne Nilsen, 

Veterinærinstituttet i Bergen.     

13. 15.15 – 15.45  Sykdommer hos villfanget leppefisk, Havforskningsinstituttet. 

 

Ernæring: 

14. 16.15 – 16.45 Levendefôr og mikrobiell kontroll i yngelproduksjon av leppefisk. 

Gunvor Øie, SINTEF Fiskeri og Havbruk  

 

15.  16.45 – 17.15 Fôr og fôring av leppefisk - fra larve til aggresiv lusespiser  

                Hva kreves av et godt leppefiskfôr    

                Kan vi lære av andre marine arter  

                Utfordringer på fôr og utstyrssiden.  Erlend Waatevik, Skretting  

      

Felles Middag kl 1900 på hotellet Comfort Runway 



 
DAG 2:  KL 0900-1200. 

 

FoU 

1. Informasjon om Marin Verdiskapningsprogram. Svein Hallbjørn Steien, Innovasjon 

Norge 

 

2. Beskrivelse av to NFR/FHF prosjekter nylig innvilget, (MH, Villa, HI, Nofima, NIFES)  

Olav Breck, Marine Harvest. 

 

3. Hvilke FoU-behov bør prioriteres og hvordan samordne FoU-aktiviteter? Gruppearbeid og 

felles diskusjon. Ordstyrer Randi Grøntvedt 

 

Kaffepause 

 

Felles diskusjon og avslutning: 

4. Fremtidig struktur av leppefisk oppdrett, hvordan ser denne ut? Ordstyrer Kjell Maroni 

 

Avlutter med felles lunsj kl 1200 

 

 

Vel hjem! 


